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              ПРОТОКОЛ № 24 

засідання Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації 

 

м. Київ, бульвар Івана Котляревського, 1/1              01 листопада 2023 року 
 

Загальна кількість членів Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації (далі - Громадська рада) – 31 осіб.  

Присутні: 18 осіб. 

Реєстр учасників засідання додається. 

Відсутні: 13 осіб. 

Запрошені:  

- в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Шевченко Олена Володимирівна; 

- керівник апарату Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації  Ластовецький Ігор Володимирович; 

- начальник відділу молоді і спорту Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Біба Олександр Анатолійович; 

- головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої політики і зв’язків з 

громадськістю Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації 

Кириченко Ольга Михайлівна; 

- голова Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації Генадій Григорович Кривошея; 

голова Громадської ради при Деснянській районній в місті Києві державній 

адміністрації Артур Олександрович Аракелян; 

член Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації Олександр Петрович Лисенко; 

- голова комітету з питань транспорту Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації 

Артем Віталійович Забранський; 

- помічник-консультант депутата Київради Ярослава Федоренка Чумак 

Владислав Петрович; 

- експерт Олександр Іванович Бєляєв; 
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- секретар ОСН «КМ «Русанівка» Олександр Едуардович Чунаєв; 

- голова БО «БФ «АКВАРАЙ»  Піковер Максим; 

- голова СТ «Трамвайний» (Русанівські сади) Наталія Володимирівна 

Доценко; 

- голова Правління СТ «Червона троянда» (Русанівські сади) Костянтин 

Вікторович Демченко; 

- представник ГО «Воскресенська Слобода» Валентина Григорівна 

Калмикова; 

- мешканка Дніпровського району м. Києва Ганна Сергіївна Корнєєва. 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що зареєстровано 

18 членів Громадської ради з 33. Таким чином, засідання Громадської ради 

при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації правомочне. 

Павленко А.М. запропонував розпочати засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації. 

Вирішили: відкрити засідання Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації. 

Голосували: «за» - 18, «проти» - 0, «утримались» 0.  

Рішення прийнято. 
 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував затвердити 

наступний порядок денний: 

1. Про альтернативний варіант будівництва першої черги метро на 

Троєщину.                                                                                   

                                                                                    Доповідач: Бєляєв О.І.                                                                                                      

2. Про пропозиції киян до міської ради та меценатів щодо покращення та 

розвитку Києва.  

                                                                                    Доповідач: Бєляєв О.І. 

3. Про результати перевірки підліткових клубів Центру по роботі з 

молоддю  за місцем проживання Дніпровського району м. Києва. 

                                                                            Доповідач: Ковальчук І.М. 

4. Про звернення до керівників Київської міської військової адміністрації 

та Служби автомобільних доріг у Київській області щодо ініціювання 

включення ремонту магістральних трубопроводів до складу робіт з 

реставрації мосту ім. Є. О. Патона і проведення цих робіт у єдиному 

технологічному комплексі. 

                                                                            Доповідач: Чунаєв О.Е. 

5. Про виключення зі складу Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації. 

6. Різне 

 

 

 



Вирішили: 

Затвердити наступний порядок денний:  

1. Про альтернативний варіант будівництва першої черги метро на 

Троєщину. 

                                                                                    Доповідач: Бєляєв О.І.                                                                                                      

2. Про пропозиції киян до міської ради та меценатів щодо покращення та 

розвитку Києва.  

                                                                                    Доповідач: Бєляєв О.І. 

3. Про результати перевірки підліткових клубів Центру по роботі з 

молоддю  за місцем проживання Дніпровського району м. Києва. 

                                                                            Доповідач: Ковальчук І.М. 

4. Про звернення до керівників Київської міської військової адміністрації 

та Служби автомобільних доріг у Київській області щодо ініціювання 

включення ремонту магістральних трубопроводів до складу робіт з 

реставрації мосту ім. Є. О. Патона і проведення цих робіт у єдиному 

технологічному комплексі. 

                                                                                 Доповідач: Чунаєв О.Е. 

5. Про виключення зі складу Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації. 

                                                                          Доповідач: Шишацький Д.А. 

Голосували: «за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 Рішення прийнято. 

 

Питання перше порядку денного: 

«Про альтернативний варіант будівництва першої черги метро на Троєщину.  

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації Павленко А.М., який  запросив до слова 

експерта Бєляєва Олександра Івановича для презентації 

альтернативного варіанту будівництва першої черги метро на Троєщину та 

подальшого будівництва 4 та 5 лінії метрополітену. 

Слухали виступ Бєляєва О.І. 

В обговоренні питання взяли участь: Аракелян А.О., Кривошея Г.Г., 

Забранський А., Резниченко В.О.,  Базік О.М. ,громадські діячі. 

Вирішили: 

1. Схвалити запропонований Бєляєвим О.І. альтернативний варіант 

будівництва першої черги метро на Троєщину та подальшого будівництва 

4 та 5 лінії метрополітену, автомобільного шляхопроводу і автомобільного 

тунелю (пояснювальна записка та карти додаються). 

2. Запропонувати Громадській ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) розглянути зазначене 

питання на черговому засіданні. 

3. Рекомендувати Бєляєву О.І. доопрацювати свою доповідь з урахуванням 

зауважень, висловлених учасниками обговорення цього питання. 

4. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської 



ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 Рішення прийнято. 

 

Питання друге порядку денного: 

«Про пропозиції киян до міської ради та меценатів щодо покращення та 

розвитку Києва» 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запросив до слова Бєляєва О.І. 

Слухали Бєляєва О.І., який поінформував учасників засідання про пропозиції 

киян стосовно покращення та розвитку Києва. 

В обговоренні питання взяли участь: Кулик О.В., Кругляк М.С., Аракелян 

А.О.,  Базік О.М. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома інформацію Бєляєва О.І. про пропозиції киян стосовно 

покращення та розвитку Києва, що додаються.  

2. Рекомендувати Координаційному комітету громадських рад при 

державних адміністраціях м. Києва (координатор Аракелян А.О.) 

організувати широке обговорення зазначеного питання на засіданнях 

громадських рад при районних в місті Києві державних адміністраціях. 

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 16, «проти» - 0, «утримались»-2.  

Рішення прийнято. 

 

Питання третє порядку денного: 

«Про результати перевірки підліткових клубів Центру по роботі з молоддю  

за місцем проживання Дніпровського району м. Києва» 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який нагадав учасникам засідання про 

те, що в серпні 2023 році Громадська рада за підсумками розгляду питання 

щодо конфлікту в Центрі по роботі з молоддю за місцем проживання 

Дніпровського району м. Києва рекомендувала керівництву Дніпровської 

районної в місті Києві державної адміністрації створити робочу групу з 

перевірки діяльності ЦМП Дніпровського району м. Києва. Робоча група 

щодо перевірки Центру по роботі з молоддю за місцем проживання 

Дніпровського району м. Києва була утворена розпорядженням Дніпровської 

районної в місті Києві державної адміністрації від 22 серпня 2023 року № 612. 

Керівником робочої групи було затверджено начальника відділу молоді і 

спорту Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації Бібу О.А., 

а його заступником Павленка А.М.  До її складу увійшли 5 представників 



Громадської ради. Робоча група працювала два місяці (вересень-жовтень). 

Група членів Громадської ради здійснили перевірку безпосередньо 

підліткових клубів за місцем проживання. Павленко А.М запросив до слова 

керівника зазначеної  групи Ковальчук І.М. 

Слухали Ковальчук І.М. з інформацією щодо результати роботи зазначеної 

групи. 

Виступив начальник відділу молоді і спорту Дніпровської районної в місті 

Києві державної адміністрації Біба О.А.. У своєму виступі він запропонував 

продовжити роботу робочої групи з перевірки діяльності Центру по роботі з 

молоддю за місцем проживання Дніпровського району м. Києва, надати 

можливість ЦМП до березня 2023 року усунити недоліки, виявлені 

перевіркою, а потім здійснити повторну перевірку роботи ЦМП. 

Виступив Павленко А.М., який погодився з пропозицією Біби О.А., 

наголосивши при цьому на  затвердженні Бібою О.А., як керівнику робочої 

групи, План дій ЦМП щодо усунення недоліків, виявлених робочою групою з 

конкретними термінами їх виконання і виконавцями. 

Павленко А.М. також запропонував: 

1) Ковальчук І.М. разом з членами групи доопрацювати надану нею 

інформацію;  

2) довести на наступному тижні зазначену інформацію до відома дирекції 

ЦМП та педагогів-організаторів підліткових клубі за місцем проживання на 

відповідній робочій нараді.  

В обговоренні питання взяли участь: Шашкіна Л.О., Резниченко В.О. 

Ковальчук І.М. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома інформацію Ковальчук І.М. стосовно результатів 

перевірки підліткових клубів за місцем проживання Центру по роботі з 

молоддю  за місцем проживання Дніпровського району м. Києва, що 

додається. 

2. Рекомендувати виконувачці обов’язків першого заступника голови 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації Шевченко 

О.В. продовжити роботу Робочої групи щодо перевірки Центру по 

роботі з молоддю за місцем проживання Дніпровського району м. Києва 

до квітня 2024 року. 

3. Рекомендувати голові Робочої групи щодо перевірки Центру по роботі з 

молоддю за місцем проживання Дніпровського району м. Києва 

затвердити План дій Центру по роботі з молодю за місцем проживання 

Дніпровського району м. Києва щодо усунення недоліків, виявлених під 

час перевірки його діяльності. 

4. Доручити Павленко А.М. разом з членами Громадської ради, задіяних у 

перевірці ЦМП Дніпровського району м. Києва, довести до відома 

дирекції та педагогів-організаторів підліткових клубі за місцем 

проживання ЦМП Дніпровського району м. Києва результати перевірки 

роботи підліткових клубів за місцем проживання. 

4. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову 



Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 18, «проти» - 0, «утримались»-0.  

Рішення прийнято. 

 

Питання четверте порядку денного: 

«Про звернення до керівників Київської міської військової адміністрації та 

Служби автомобільних доріг у Київській області щодо ініціювання включення 

ремонту магістральних трубопроводів до складу робіт з реставрації мосту ім. 

Є. О. Патона і проведення цих робіт у єдиному технологічному комплексі». 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запросив до слова секретаря 

ОСН «КМ «Русанівка» Чунаєва О.Е. 

Слухали: Чунаєва О.Е., який надав інформацію щодо стану магістральних 

трубопроводів, які прокладені в межах конструкцій прогонової будови моста 

імені Є.О. Патона» та запропонував схвалити звернення до начальника КМВА 

Попоко та      щодо капітального ремонту магістральних трубопроводів, які 

прокладені в межах конструкцій прогонової будови моста імені Є.О. Патона». 

Вирішили: 

1. Підтримати активну позицію органу самоорганізації населення «Комітет 

мікрорайону «Русанівка» і вважати вирішення зазначених у цьому Зверненні 

пропозицій одним з важливих напрямків подальшої роботи Громадської ради 

в інтересах мешканців Дніпровського району міста та його 2-х лівобережних 

мікрорайонів зокрема. 

2. Затвердити Звернення до керівників Київської міської військової 

адміністрації та Служби автомобільних доріг у Київській області щодо 

ініціювання включення ремонту магістральних трубопроводів до складу робіт 

з реставрації мосту ім. Є. О. Патона і проведення цих робіт у єдиному 

технологічному комплексі, що додається. 

3. Забезпечити здійснення разом з ОСН «КМ «Русанівка» громадського 

моніторингу з реалізації пропозицій, викладених у зазначеному Зверненні. 

4. Рекомендувати Дніпровській районній м місті Києві державній адміністрації 

сприяти в межах своєї компетенції вирішенню зазначених у Зверненні питань. 

5. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 18, «проти» - 0, «утримались»-0.  

Рішення прийнято. 

 

Питання п’яте порядку денного: 

«Про виключення зі складу Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації» 

 



Слухали: секретаря Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації Шишацького Д.А, який надав інформацію про 

ситуацію з відвідування членами Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації її засідань та запропонував згідно пункту 

4.3 Положення про Громадську раду при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації та пункту 3.20 Регламенту Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації припинити 

членство в Громадській раді при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації наступних осіб Омельчука Євгенія Руслановича, 

представника Громадської спілки "Федерація дворового футболу України" та 

Головатюка Олександра Миколайовича, представника друкованого засобу 

масової інформації «Суспільний контроль». 

Вирішили: 

1. Взяти до відома інформацію про ситуацію з відвідування членами 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації її засідань, що додається. 

2. Відповідно до пункту 4.3 Положення про Громадську раду при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації та  

пункту 3.20 Регламенту Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації припинити членство в 

Громадській раді при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації наступних осіб Омельчука Євгенія Руслановича, 

представника Громадської спілки "Федерація дворового футболу 

України" та Головатюка Олександра Миколайовича, представника 

друкованого засобу масової інформації «Суспільний контроль». 

3. Просити в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в 

місті Києві державної адміністрації Шевченко О.В. внести відповідні 

зміни до розпорядження Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації "Про затвердження складу Громадської ради 

при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації" 

щодо виключення зі складу Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації зазначених в пункті 1 

цього рішення осіб. 

4. Контроль за виконанням цього рішення покласти на секретаря 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Шишацького Д.А. 

 

Голосували: «за» –18, «проти» – 0, «утримались» – 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

Голова Громадської ради А.М. Павленко 

 

Секретар Громадської ради                                         Д.А. Шишацький 
 


